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Form 5: Declaration and Guarantee








凡填寫年鑑資料收集表格的編舞/舞者/舞團/院校/機構，請負責人於下列位置簽署，以表示 台端/貴團/貴院校/貴機構：

1. 同意所有遞交的資料用作「香港舞蹈年鑑2013-2014」出版及存放在舞蹈年鑑互聯網上；

2. 完全理解和接受資料的收集目的和用途，並同意可以公開刊登。所遞交的資料(包括其中可能包含的個人資料，例如地址、電話等)將被公開，任何公眾人士和機構均有機會查閱及使用該些資料；

3. 保證提交的節目/活動符合徵求條件；

4. 保證表格及附件所有資料全部屬實；

5. 保證所有相片已獲版權人(即拍攝人)同意使用；

6. 同意年鑑編委會的最終編審權及出版權。

Any presenter/organization/institution or artist that submits information to Hong Kong Dance Yearbook 2013-2014 is required to sign at the space provided below to declare and guarantee that:
1. all information given can be used in “Hong Kong Dance Yearbook 2013-2014” and Dance Yearbook website;

2. all information given including some personal information like address and telephone number etc can be publicized. The presenter/organization/institution or artist understands and agrees that any parties could have opportunity to access and use the information;
3. all information on programmes/activities fulfills the criteria set by Hong Kong Dance Sector Joint Conference;

4. all information given is correct;

5. consent has been obtained for the submitted photos to be published from the copyright owner(s);

6. the editorial board has final decisions on all editing and publishing matters.

負責人簽署 Signature: __________________________________________________

簽署人姓名Name: _____________________________________________

職銜Position: _____________________________________________
團體/院校/機構名稱Name of presenter/organization/institution:________________________________

日期Date:  _____________________________________________

